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Trane Technologies Marks Third Anniversary of Climate Innovation 

with NYSE Opening Bell 

Company celebrates three years as a focused climate innovator and 

sustainability leader, building on 100 years of trailblazing innovation 

 

Trane Technologies (NYSE: TT), a global climate innovator, on September 29 rang 

the Opening Bell on the New York Stock Exchange (NYSE) to celebrate its third year 

as a focused climate company with a purpose to boldly challenge what’s possible for 

a sustainable world. 

“Three years ago, we transformed one of the oldest companies listed on the NYSE 

and launched Trane Technologies – a focused climate innovator with bold 

sustainability commitments and a long history of customer-focused innovation,” said 

Dave Regnery, chair, and CEO of Trane Technologies. “Since then, we have 

continued to accelerate innovation that disrupts the industry, changing the way the 

world heats and cools buildings, industry and transport and leading us to a more 

sustainable future.” 

This follows Trane Technologies’ participation at Climate Week NYC, where company 

leaders helped lead the call for the acceleration of credible net-zero carbon transition 

plans. As part of the Concordia Summit, Regnery took the stage to discuss the urgent 

need for ambitious, science-based climate commitments, meaningful action, and 

transparent reporting. 

https://cts.businesswire.com/ct/CT?id=smartlink&url=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DpMl0NSHpZF8&esheet=53566314&newsitemid=20230929306635&lan=en-US&anchor=today+rang+the+Opening+Bell+on+the+New+York+Stock+Exchange+%28NYSE%29&index=1&md5=dd91b3d8f7d2e8a4aa1e235660b727ff
https://cts.businesswire.com/ct/CT?id=smartlink&url=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DpMl0NSHpZF8&esheet=53566314&newsitemid=20230929306635&lan=en-US&anchor=today+rang+the+Opening+Bell+on+the+New+York+Stock+Exchange+%28NYSE%29&index=1&md5=dd91b3d8f7d2e8a4aa1e235660b727ff
https://cts.businesswire.com/ct/CT?id=smartlink&url=https%3A%2F%2Fwww.youtube.com%2Fwatch%3Fv%3DTD75olirxP0%26list%3DPLKv20VHfI8IrNJUsp8rDse6_KtI3I8_Sj%26index%3D4&esheet=53566314&newsitemid=20230929306635&lan=en-US&anchor=As+part+of+the+Concordia+Summit%2C+Regnery+took+the+stage&index=2&md5=3e7f20006f26d16ed82c46c753f589ad
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Trane Technologies also hosted member CEOs from the Sustainable Markets 

Initiative at 55 Water Street, a long-time Trane® customer, to demonstrate how its 

high-efficiency chillers, thermal energy storage and building automation are 

accelerating the decarbonization of the largest office building by floor area in New York 

City. The company also participated in the United Nations General Assembly Climate 

Ambition Summit’s Credibility Matters session, where world leaders gathered to stress 

the urgency for climate action initiatives aligned to credible transition plans. 

Through bold, industry-leading action and innovation, Trane Technologies is 

advancing its 2030 Sustainability Commitments, including the Gigaton Challenge – a 

pledge to reduce customer greenhouse gas emissions by 1 billion metric tons (or, one 

gigaton) – and its 2050 Net-Zero carbon targets. The company’s emissions reductions 

targets have been externally validated by the Science Based Targets Initiative (SBTi). 

# # # 

 

Trane Technologies 

Trane Technologies (NYSE: TT) is a global climate innovator that specializes in creating and 

sustaining safe, comfortable, and energy-efficient environments. Through our strategic brands 

Trane® and Thermo King®, and our portfolio of environmentally responsible products and 

services, we bring efficient and sustainable climate solutions to buildings, homes, and 

transportation. Visit www.tranetechnologies.com or www.trane.com for more details. 

 

Trane Hong Kong 

Recognized as one of the leading air-conditioning providers in Hong Kong, Trane Hong Kong 

is a division of TYS Limited, a joint venture between Trane Technologies and Jardines. The 

other divisions of TYS are Trane Service Hong Kong and Hong Kong Air-conditioning Parts 

Centre. For more information, visit www.tranehk.com/en. 
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特靈科技敲響紐交所開市鐘，慶祝溫控系統創新三週年 

立足於100年來的開拓性創新，特靈科技慶祝其作為專注於溫控系統的創新者及可持續發展

的領導者，在紐約證券交易所上市三週年 

 

全球溫控系統創新者特靈科技（紐交所代號：TT）於 9 月 29 日在紐約證券交易所

（NYSE）敲響開市鐘，以此慶祝公司成為專注於溫控系統的創新者三週年，並大膽挑戰實

現可持續發展世界的一切可能性。 

特靈科技全球董事長兼執行長Dave Regnery表示：「三年前，我們從紐交所歷史上最

悠久的上市公司之一成功轉型並成立了特靈科技，成為專注於溫控系統的創新者。我們秉

承以客戶為中心的悠久創新傳統，同時也做出了大膽的可持續發展承諾。自此，我們持續

加快顛覆行業的創新，改變全球建築、工業及交通工具的供暖及製冷方式，引領世界走向

更可持續的未來。」 

在赴紐交所敲響開市鐘之前，特靈科技參加了紐約氣候週活動，期間公司領導帶頭呼

籲加快實施淨零碳排放轉型計劃。Regnery亦登上 Concordia高峰會的講台，暢談業界迫切

需要制定雄心勃勃且基於科學的氣候承諾，採取有意義的行動及實施透明的匯報制度。 



 

特靈香港 

地址：香港新界葵涌葵昌路8號萬泰中心12樓 

特靈科技也在特靈®品牌的老客戶——水街 55 號接待了「可持續市場倡議」成員企業

的行政總裁，並向他們展示特靈科技如何利用高效冷水機組、熱能儲存及建築自動化幫助

紐約市最大的辦公室加速低碳目標。此外，公司亦參加了聯合國大會的氣候高峰會，並參

與信譽相關議題的討論。在高峰會期間，世界各國領袖共同強調了維持氣候行動倡議與可

信賴轉型計劃步伐一致的迫切性。 

透過業界領先的大膽行動與創新，特靈科技積極推動 2030 年可持續發展承諾，其中包

括十億噸挑戰（即承諾幫助客戶減少十億噸溫室氣體排放）及 2050 淨零排放目標。公司的

減排目標已通過科學減碳倡議組織（SBTi）的認證。 

# # # 

 

特靈科技 

作為全球溫控系統創新者，特靈科技（紐交所代號：TT）擅長締造安全、舒適且符合能源效益

的環境。憑藉旗下兩大戰略品牌特靈（Trane®）和冷王（Thermo King®）及其對環境負責的產品組

合與服務，特靈科技為樓宇建築、民用住宅及交通運輸領域提供高效、可持續發展的溫控系統解決

方案。更多資訊，請瀏覽 www.tranetechnologies.cn 或 www.trane.com。 

 

特靈香港 

特靈香港被譽為香港首屈一指的空調供應商，母公司為特靈科技與怡和集團合資經營的 TYS 

Limited。TYS 旗下其他業務包括特靈空調服務及香港冷氣配件中心。更多資訊，請瀏覽

www.tranehk.com/tc。 
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